
	
	
	
	
Gedeputeerde	Staten	Noord-Brabant													
t.a.v.	de	heer	H.	Swinkels	
Postbus	90151	
5200	MC	‘s-Hertogenbosch	
	
Eindhoven,	10	november	2016		
Betreft:	subsidietoekenningen	2017-2020		
	

Geachte	heer	Swinkels,	leden	van	het	College	van	GS	en	van	Provinciale	Staten,		

“Het	Storioni	Festival	is	nu	al	voor	het	tiende	jaar	een	muzikaal	hoogtepunt	in	de	culturele	kalender	
van	Brabant	en	Nederland.	Het	Festival	maakt	dit	jaar	zijn	eigen	thema	meer	dan	waar;	‘Designing	
new	traditions’.	Dat	komt	in	de	keuze	van	muziek,	instrumentatie	en	uitvoeringen	naar	voren.	Het	
spelen	met	oud,	nieuw,	het	over	de	grenzen	van	kunst,	muziek	en	design	heen	werken,	de	combinatie	
van	traditie	en	vernieuwing,	dat	is	Brabant	in	optima	forma”.	
Wim	van	de	Donk,	Commissaris	van	de	Koning	van	Noord-Brabant	(Uit:	voorwoord	festivalbrochure	
2017)	
	
Onze	verbazing	was	groot	dat	het	Storioni	Festival	met	de	verbindende	de	rol	die	het	binnen	Brabant	
heeft,	niet	langer	in	aanmerking	lijkt	te	komen	voor	provinciale	ondersteuning.		Het	festival	krijgt	in	
de	uiterst	positieve	inhoudelijke	beoordeling	de	erkenning	van	de	adviescommissie.	Sterker	de	
adviescommissie	geeft	aan	dat	het	niet	kunnen	honoreren	van	de	aanvraag		van	het	Storioni	Festival	
mede	leidt	tot	een	verzwakte	positie	van	de	discipline	muziek	in	de	provincie.		
	
Uit	de	beschouwende	inleiding	bij	het	advies,	zo	herleiden	wij,	dreigt	het	Storioni	Festival	slachtoffer	
te	worden	van	omstandigheden	en	beslissingen	die	in	aanloop	van	dit	subsidietraject	zijn	genomen.	
Als	gevolg	van	de	matchingsafspraak	met	het	Rijk	(paragraaf	1)	en	in	het	verlengde	daarvan	de	
‘reparatie’	die	bij	het	Fonds	Podiumkunsten	plaatsvond	afgelopen	september,	is	in	paragraaf	1	een	
groter	aantal	aanvragen		gehonoreerd	dan	initieel	voorzien.	Dit	heeft	duidelijk	zijn	weerslag	op	de	
aanvragen	in	paragraaf	2.	Hiermee	komt	het	accent	onbedoeld	op	landelijk	beleid	en	vallen	
instellingen	die	juist	van	belang	zijn	op	provinciaal	niveau	zoals	het	Storioni	Festival	buiten	de	boot.		
	
Dat	dit	advies	een	mogelijke	nekslag	vormt	voor	een	alom	geprezen,	veel	bezocht	en	inhoudelijk	
bewezen	festival	dat	van	groot	belang	is	voor	het	culturele	veld	in	Noord-Brabant,	zal	u	niet	zijn	
ontgaan.	Gezien	de	goede	relatie	die	het	Storioni	Festival	al	jarenlang	met	de	provincie	onderhoudt,	
en	vanuit	ons	gedeelde	belang	om	topcultuur	en	talentontwikkeling		optimaal	te	faciliteren,	willen	
wij	u	bij	dezen	verzoeken	tot	een	persoonlijk	gesprek	en	nader		overleg	over	de	ontstane	situatie.	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
	
	
	
	
	
Guy	Kerpen	
Voorzitter	Stichting	Storioni	Festival	
(mede	namens	het	Storioni	Trio	en	Muziekgebouw	Eindhoven)	


